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EEX Group Monthly Volumes – November 2025 

EEX Group reports its November monthly volumes with the following highlights: 
 

• In November, EEX Group's Global Power markets recorded a total traded volume of 

1,105.0 TWh (-8% Year-on-Year (YoY)), comprising 79.9 TWh (+9%) by the European 

Power Spot markets, and 801.0 TWh contributed by the European Power Derivatives 

markets. This latter included a 66% volume growth on the Nordic Power Futures market 

YoY (2.2 TWh). New record volume levels were seen in Austrian power futures, with a 88% 

growth of traded volume YoY (8.8 TWh), as well as the Slovenian (834 GWh) and Croatian 

(589 GWh) power futures markets. This was complemented by strong development in 

EEX’s level of net Open Interest (OI)* on the French Power derivatives market, reaching an 

all-time high, with a +39.6% Year-on-Year increase.  

 

• The EEX Japanese Power derivatives market maintained its steady growth with a traded 

volume of 14.0 TWh (+57% YoY). 

 

• The EEX Group’s Natural Gas markets reported a monthly trading volume of 695.0 TWh, 

marking a +3% YoY increase. This growth was fuelled by the European Natural Gas 

Derivatives market, which rose by +11% to 416.5 TWh. The Italian Natural Gas Futures 

market (PSV)  achieved a new monthly record of 11.1 TWh, a surge of 131% compared to 

the same month last year.  In terms of EEX’s net OI*, the EEX German Natural Gas THE 

market set an all-time high, growing  +51.7% Year-on-Year. The EEX Dutch Natural Gas 

TTF market-related EEX net OI grew +27.1% Year-on-Year. 

 

• In November, traded volume in EEX’s GO Futures reached 3.7 TWh, representing a 

+195% Year-on-Year increase. 

 

• EEX Group's Freight Options markets also achieved exceptional results, with traded 

volume growing by 262% Year-on-Year. 

 

Please find the full volume report here 

 

*Open Interest (OI) rate is the total number of unsettled futures and options in a given market, indicating the 

interest level and liquidity of this market.  

 

 

 

 

PRESS RELEASE 
Leipzig, 05.12.2025 

https://www.eex.com/fileadmin/SAP_Marketing_Cloud_E-Mail_Attachments/communications_and_marketing/Press_Releases/20251202_EEX_Group_Monthly_Volumes_November_table.pdf?utm_source=SAPHybris&utm_medium=email&utm_campaign=3632&utm_term=EEX%20Group%20PR%20November%202025%20vol%20EN___EEX%20Group%20Volumes%20-%20November%202025&utm_content=EN
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EEX Group builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together 

with its customers. The group offers trading in power, natural gas, environmental products, freight 

and agriculturals as well as subsequent clearing and registry services, connecting a network of 

more than 950 trading participants. EEX Group consists of European Energy Exchange (EEX), 

EPEX SPOT, EEX Asia, Power Exchange Central Europe (PXE), GET Baltic and Nodal Exchange 

as well as the registry provider Grexel Systems and software companies KB Tech and Lacima. 

Clearing is provided by EEX Group’s clearing houses European Commodity Clearing (ECC) and 

Nodal Clear. EEX Group is part of Deutsche Börse Group. More information: www.eex-group.com   

 
 
 
 
Contact: 

EEX Public Relations  

T +49 341 2156-300 

presse@eex.com 
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EEX Group Monatsreport – November 2025 

 

Die EEX Group veröffentlicht ihre Handelsvolumina im November mit folgenden Entwicklungen: 

 

• Die globalen Strommärkte der EEX Group verzeichneten im November ein 

Gesamtvolumen von 1.105,0 TWh (-8 % im Jahresvergleich). Davon entfielen 79,9 TWh (+9 

%) auf die europäischen Stromspotmärkte und 801,0 TWh auf die europäischen 

Stromterminmärkte. Am nordischen Stromterminmarkt stieg das gehandelte Volumen um 

66 % im Vergleich zum Vorjahresmonat (2,2 TWh). Darüber hinaus erzielte die EEX neue 

Rekordvolumina in den österreichischen Stromfutures (+ 88 %, 8,8 TWh) sowie in den 

Stromfutures Slowenien (834 GWh) und Kroatien (589 GWh). In Bezug auf die Entwicklung 

des Netto Open Interest (OI)* verzeichnete die EEX am französischen Stromterminmarkt 

einen bemerkenswerten Anstieg von 39,6 % im Jahresvergleich, der bislang höchste Wert 

für diesen Markt. 

 

• Der japanische Stromterminmarkt der EEX setzte sein Wachstum mit einem gehandelten 

Volumen von 14,0 TWh (+57 % im Jahresvergleich) fort. 

 

• Die Gasmärkte der EEX Group erzielten ein Handelsvolumen von 695,0 TWh, ein Anstieg 

von 3 % im Vorjahresvergleich. Dieses Wachstum wurde von den europäischen 

Gasterminmärkten getrieben, die insgesamt um 11 % auf 416,5 TWh zulegten. Der 

italienische Gasterminmarkt (PSV) erreichte mit 11,1 TWh einen neuen Monatsrekord (+131 

% gegenüber Vorjahresmonat). In Bezug auf das Netto Open Interest (OI)* erreichte der 

deutsche THE-Gasmarkt ein Allzeithoch und wuchs um 51,7 % im Jahresvergleich. Das auf 

den niederländischen TTF-Gasmarkt bezogene Netto Open Interest der EEX stieg um 27,1 

% im Vergleich zum Vorjahr. 

 

• Im November erreichte das Volumen der EEX-Futures für Herkunftsnachweise (GO-

Futures) 3,7 TWh, ein Anstieg von 195 % gegenüber dem Vorjahresmonat. 

 

• Auch die Frachtoptionsmärkte der EEX Group erzielten außergewöhnliches Wachstum, 
das Volumen stieg um 262 % im Jahresvergleich. 
 

 

Den EEX Group Report zu den monatlichen Volumina finden Sie hier 

 
 

*Das Open Interest (OI) ist die Gesamtzahl der offenen (nicht abgewickelten) Futures- und Optionskontrakte 

in einem bestimmten Markt und dient als Indikator für die Attraktivität und die Liquidität eines Marktes.  

 

PRESSEMITTEILUNG 
Leipzig, 05.12.2025 

https://www.eex.com/fileadmin/SAP_Marketing_Cloud_E-Mail_Attachments/communications_and_marketing/Press_Releases/20251202_EEX_Group_Monthly_Volumes_November_table.pdf?utm_source=SAPHybris&utm_medium=email&utm_campaign=3632&utm_term=EEX%20Group%20PR%20November%202025%20vol%20EN___EEX%20Group%20Volumes%20-%20November%202025&utm_content=EN
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Die EEX Group entwickelt weltweit sichere, erfolgreiche und nachhaltige Commodity-Märkte – 

gemeinsam mit ihren Kunden. Das Angebot der EEX Group umfasst den Handel mit Strom, 

Erdgas, Umweltprodukten, Fracht- und Agrarprodukten sowie Clearing- und Register-

Dienstleistungen und verbindet ein Netzwerk von mehr als 950 Teilnehmern. Zur EEX Group 

gehören die European Energy Exchange, EEX Asia, EPEX SPOT, GET Baltic, Power Exchange 

Central Europe (PXE) und Nodal Exchange sowie der Registerbetreiber Grexel System und die 

Softwareunternehmen KB Tech und Lacima. Das Clearing wird durch die beiden Clearinghäuser 

der Gruppe, die European Commodity Clearing (ECC) und Nodal Clear, durchgeführt. Die EEX ist 

Mitglied der Gruppe Deutsche Börse. Weitere Informationen unter: www.eex-group.com 

 

 

 

Kontakt: 

EEX Public Relations  

T +49 341 2156-300  

presse@eex.com 
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